

5 June/juin 2022



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Kiwanis Club of Vancouver



The Club, with its continued focus on care for children and youth development

nt in our community has provided over \$15,000.00 in grants for equipment and supplies in the last five months to support the work of a series of groups, including South Vancouver Family Place (pictured here), YWCA Crabtree Corners, Aunt Leah's and Growing Chefs.

The grant to YWCA Crabtree Corners supported acquisition of equipment for their childcare centre, funding to Aunt Leah's provided backpacks and laptops and funding to Growing Chefs allowed for continued expansion of their food training programs in Vancouver elementary schools.

Kiwanis Clubs of Lakeshore and Sault Ste. Marie

Club Kiwanis de Vancouver

Au cours des cinq derniers mois, le club, dans sa continuité de se soucier de bien-être des enfants et du développement de la jeunesse de notre communauté, a fourni plus de 15 000 \$ en subventions l'acquisition d'équipement et de matériel pour soutenir le travail de différent groupes - South Vancouver Family Place (photo), YWCA Crabtree Corners, Aunt Leah's et Growing Chefs, entre autres.



La subvention versée au YWCA Crabtree Corners a permis d'acquérir de l'équipement pour leur halte-garderie, celle versée à Aunt Leah's a servi à l'achat de sacs à dos et de PC portables, et celle attribuée à Growing Chefs permet de poursuivre l'expansion des programmes d'apprentissage à l'alimentation dans les écoles primaires de Vancouver.



The Rosedale Park Revitalization is a project

undertaken by the Kiwanis Clubs of Lakeshore and Sault Ste. Marie. This project is a community effort to improve the lives of children

The Rosedale Park Revitalization Project is a multifaceted project, which will provide a range of play opportunities for all ages 365 days of the year.

The Project will consist of developing 8 play zones which include:

- Play structures for children ages 2 to 5 years
- Play structures for children ages 5 to 12 years
- Sand play area with two diggers one of which is accessible
- Swing area which includes accessible components (Doodle swing, intergenerational swing, inclusive swing, belt swing and toddler swing).
- Zip line and in-spinner
- Large berm for winter tobogganing
- A basketball court
- Naturalized play area.

Kiwanis Foundation of Canada is extremely pleased to partner with these two clubs and donate \$10,000 to the Rosedale Park Revitalization Project.

Staples Scholarship Presentation



A \$5,000 scholarship was presented to Karli Stevenson of Banting

Clubs Kiwanis de Lakeshore et de Sault Ste Marie

Le projet de revitalisation du Rosedale



Park est mis de l'avant par les clubs Kiwanis de Lakeshore et de Sault Ste. Marie. Il s'agit d'un effort communautaire pour améliorer la vie des enfants.

Ce projet de revitalisation du Rosedale Park compte plusieurs facettes qui fourniront différentes possibilités de jeux à l'année pour tous les âges.

Ce projet permettra de développer 8 zones de jeux, plus particulièrement:

- Structures de jeux pour les enfants de 2 à 5 ans
- Structures de jeux pour les enfants de 5 à 12 ans
- Grand espace de sable avec deux excavatrices, dont une accessible
- Différents genres de balançoires (i.e. balançoires intergénérationnelles, balançoires pour tout-petits, etc.)
- Tyrolienne et tourniquet
- Large replat pour faire de la luge en hiver
- Un terrain de ballon-panier
- Espace de jeux naturel.

La Fondation canadienne du Kiwanis est fière de pouvoir contribuer avec ces deux clubs en donnant 10 000 \$ pour le projet de revitalisation du Rosedale Park.

Memorial High School in Alliston, Ontario. The Staples scholarship is a joint partnership between Staples Canada and Ontario Kiwanis Clubs.

In Division 8 of EC&C, 48 applications were received for the scholarship, which were evaluated on the following criteria:

- commitment to their program
- marks and degree of difficulty of their courses selected
- post-secondary program
- community outreach, beyond the school classroom

Karli's submission was laser focused, driven and her extra curriculum activities were of a high profile.

The presentation took place at the charter night of a new Kiwanis Club, the Kiwanis Club of South Simcoe, which is based in Alliston. The sponsoring club was the Kiwanis Club of Barrie. The new Club currently has 21 members.

Présentation des bourses d'études Bureau en Gros (Staples)

Une bourse de 5 000 \$ a été présentée à Karli Stevenson de la Banting Memorial High School,



Alliston, Ontario. Cette bourse d'études Staples découle d'un partenariat entre Staples Canada et les clubs Kiwanis de l'Ontario.

De la Division 8 du district E.C. & C., 48 demandes ont été reçues pour des bourses d'études, lesquelles ont été évaluées selon les critères suivants :

- Engagement envers leur programme
- Les notes obtenues et le degré de difficulté des cours choisis
- Programme post-secondaire
- Implication communautaire, au-delà de la salle de classe

La soumission de Karli était centrée sur le laser, et sur ses activités extra-scolaires qui étaient très médiatisées.

La présentation a eu lieu dans le cadre de la Remise de la charte d'un nouveau club Kiwanis, le club Kiwanis de South Simcoe qui est basé à Alliston et réunit 31 membres. Le club fondateur est le club Kiwanis de Barrie.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](#)

[Update Profile | Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!